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Vragen van het lid Boekestijn (VVD)
aan de minister van Defensie over het
voornemen van de krijgsmacht om de
zogenaamde eigen inkoop uit te
bannen. (Ingezonden 19 oktober
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Nieuwe uitrusting voor
militairen in aantocht»?1

2
Is het waar dat er nu een einde wordt
gemaakt aan het gedoogbeleid?

3
Deelt u de mening dat sommige
attributen van de uitrusting sterk
afhankelijk zijn van de persoonlijke
voorkeur van een militair, zoals
bijvoorbeeld schoeisel, operations
vesten, et cetera.?

4
Zou het geen goede zaak zijn om het
gedoogbeleid om deze reden niet af
te schaffen?

1 Defensiekrant, nummer 35, blz. 3.
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